
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 12 oktober 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Anton, Arno, Bram, Carolyne, Jari, Joni, Sander, Simon

Afwezig: Fanne

Waarnemer: Katelijne, Quentin, Stijn Cambie, Yanice

De vergadering wordt geopend om 13u13.

Goedkeuring agenda

Een vraag over het telsysteem van Politika van de 24 urenloop wordt besproken bij 24 urenloop. De agenda wordt
goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Kernraad zal vanaf nu altijd plaatsvinden om 13u10.

• Er is nog iemand nodig om mee te gaan naar de bandencentrale, Yanice wilt dit doen.

Komende activiteiten

Problem Solving Intro

De presentatie is aangepast, zodat er niet meer aan geprutst moet worden zoals tijdens de campagne. Het lokaal
is gereserveerd en om 14u wordt er gewinkeld. Er is mogelijk wel te veel voorzien, want het zou kunnen dat er
minder mensen naar de uitleg willen komen dan naar de wedstrijd zelf. Er moet nog wat reclame gemaakt worden
bij de eerstejaars.

Pré-24-uren rondjes

Er wordt eerst een halfuur opgewarmd, dan geoefend op stokwisselen en als afsluiter is er een beermile. Daarna
wordt er eventueel naar de Waag gegaan om daar voetbal te kijken.

Verkooples

Alles was al geregeld en de cadeautjes voor Prof. Vaes zijn ook in orde. Er moet nog gemaild worden naar de
kopers dat er ’s middags samen gegeten wordt in Alma 3.
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Doop

Op maandagnamiddag wordt er gewinkeld van 16u tot 18u. De mama van Sander is paardenlookpoeder gaan halen
en het is erg veel. De lookshampoo moet zo snel mogelijk gemaakt worden, zodat de look goed kan intrekken.
Voor 25 euro zijn er drie bashen gehuurd bij de scouts van Bart. In de kelder lagen er nog genoeg doopfrakken en
voor de rest komt ook alles in orde. Er moet wel nog uitgerekend worden hoeveel schachten zich gaan laten dopen
zonder verkocht te zijn, want dat geld mag extra uitgegeven worden bij het winkelen. Siebe en Sander maken de
schachtenpap en er zijn intussen ook voldoende dopers.

Bijbelbar

Het tekstje hiervan is niet doorgestuurd en stond bijgevolg niet in de Winagenda. Er wordt beloofd dat dit niet
meer gaat gebeuren! Het is wel in het preseswoordje vermeld geweest en het tekstje kan nog doorgestuurd worden
naar Media zodat het wel op Facebook kan komen. Er is een aangepaste begroting doorgestuurd. Afhankelijk van
de mensen die de bar draaien gaat er dinsdag of woensdag gewinkeld worden, indien dinsdag moet het gerief in
de kelder gezet worden. Ave Marie wordt zeker gespeeld.

Stinken is geen Schantus

De inschrijvingen waren iets bescheidener dan bij de vorige cantus, er konden zelfs externen bij deze keer. De
schachten zijn ook allemaal binnen geraakt. Er zijn een aantal bevestigingsmails niet doorgekomen omdat sommige
mensen door iemand anders waren ingeschreven, maar daar valt niet veel aan te doen. Simon gaat nog naar een
speciaal zaakje in Leuven voor de straffen en Barteam gaat niet zomaar wegkomen met het vergeten tekstje.

24 urenloop

Eetstand

Het materiaal is besteld, maar Party Home Rent heeft nog niets van zich laten horen. We hebben evenveel
diepvriezen besteld als vorig jaar, maar er zijn wel maar de helft van het aantal bicky’s. Veel kunnen we wel niet
uitsparen door een diepvries minder te nemen. De grootste kost is namelijk de leverkost, en die moeten we toch
betalen voor de kookplaat, de gasflessen en de warmhoudbak. Er was gezegd dat Materiaal voor de vuurvaste
plaat moest zorgen, maar eigenlijk moet dat inbegroot worden bij het eetstandje. Als dat niet meer lukt, komt het
bij onvoorziene kost of kunnen we hulp vragen aan Beheerraad. Simon regelt zo snel mogelijk een vuurvaste plaat.
De bicky’s zijn bicky crisp en zullen verkocht worden aan 80 cent. Op de LOKO WV is gezegd dat er dit jaar geen
prijzen moeten doorgegeven worden. Er zijn minder shiften dan vorig jaar, omdat mensen toen vaak niets stonden
te doen. Breng-en-haal shifters staan nu ook in voor het opwarmen van de chocomelk. Als de kookshifters klaar
zijn met koken kunnen zij hier ook mee helpen. Anne heeft een extra thermos gekocht, dus nu hebben we er twee.
Voor de bakplaten moet er altijd iemand aanwezig zijn op de eetstand om er op te letten dat ze goed vol liggen.
We hebben nu ook een waterpas die we gaan gebruiken om de platen met bierviltjes mooi recht te krijgen.

Loopstand

Op het laatste voorstel voor het standje hebben de zijkanten twee verschillende hoogten: aan de ene kant is het
2,5 meter hoog, aan de andere kant 2 meter. Met de vloer er nog bij gerekend, blijft daar maar 1,9 meter van
over. Sommige mensen gaan zich dus moeten bukken. Ofwel maken we de ingang aan dat lage gedeelte, dan
moeten ze zich niet meer bukken eenmaal ze binnen staan en moeten er ook geen MDF-platen versneden worden.
Als we de ingang aan het hoge gedeelte doen kunnen mensen gemakkelijk binnen, maar kunnen ze binnen niet
overal rechtop staan en moeten we de platen versnijden. Het beste zou dus zijn om te bukken bij de ingang. Het
gaat iets meer geld kosten dan de 350 euro die het bij Afix was geweest, omdat we meer stellingen en een vloer
hebben. Het verschil zal waarschijnlijk wel niet zo groot zijn dat we niet toekomen met 500 euro die we er nog
voor hebben. Het is heel belangrijk dat we zo snel mogelijk een exacte prijs hebben!
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Vandaag of morgen komt de bash aan op de Winagang. De TV’s zijn besteld en moeten maandag opgehaald
worden en donderdag teruggebracht. Zo kunnen ze maandagavond nog getest worden. De computer is vorige
week verbrand, dus we hebben nog een laptop nodig. Op die van Bar staat geen Ubuntu. Anton gaat Ubuntu op
zijn eigen laptop zetten en hem deze week nog binnenbrengen op de Winagang.

Telsysteem Politika

Politika’s telsysteem met het ingeven van namen en rondjes werkt niet meer en ze hebben gevraagd of ze ons sys-
teem mogen gebruiken. Het probleem is dat dat veel meer is dan gewoon een simpele applicatie. Bij aanwezigheid
van internet worden die resultaten naar de servers en de website gestuurd. Het zou heel veel werk zijn om dat voor
Politika ook te koppelen. Ze hebben daar waarschijnlijk ook niet genoeg kennis over om het zelf te doen. Als ze
het eerder gevraagd hadden, hadden we het kunnen doen, maar nu is de 24 urenloop al te dichtbij om het nog te
kunnen regelen.

Maandag moeten er dus bicky’s, tv’s en de bestelling bij Van Zon opgehaald worden. Er wordt op Facebook
gevraagd aan hoeveel auto’s we geraken om dit allemaal op te halen. Iedereen mag ook het filmpje van de 24
urenloop delen.

Opstellen Agenda PV

• A Goedkeuring Agenda

• A Goedkeuring Verslag

• A Actiepuntjes

• A Mededelingen

• A Raden

– StuRa

– LOKO AV

– Cultuur WV

– Internationaal WV

– Sport WV

– Studentenbeleid WV

– Scientica AKV

– Scientica AV

• B Evaluatie afgelopen activiteiten

– LAN Party

– JV-receptie

– Pré-24-uren rondjes

– Verkoop

– Boerenbar

– Toneel in 30CC

– Problem Solving Intro

– Verkooples

– Doop
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– Bijbelbar

– Stinken is geen schantus

• B Activiteiten in de nabije toekomst

– 24 urenloop

– Post-24-uren bar

– Jam @Révue

– Franse filmavond

– Tarzantus

– Karaoke

– Oktoberfestbar

– Informatica Olympiade

• B Activiteiten in de niet-zo-nabije toekomst

– Proffentap

– Kerstfeestje

– Cultuurreis

– Lenteconcert

• B Techniekerscursus PDS

• C Vaten ’De Allesweter’

• A Varia

Varia

• Anton: ’Quentin, waar is de bandencentrale?’

• Simon: ’Ik kan de look al ruiken.’

• Anne: ’We gaan nog eens samenzitten met de werkgroep van de 24 urenloop. Dan kunnen we bespreken
dat er altijd iemand aanwezig moet zijn op het loop- en eetstandje.’

• Joni: ’Bart is een held.’

De vergadering wordt gesloten om 13u41.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende kernraad gaat door op maandag 26 oktober 2015 om 13u10 op de Winagang.
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